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Betreft: Raadsvoorstel uitbreiding sportpark 
 
Geacht College, geachte Raads- en Commissieleden, 
 
Donderdag 21 april aanstaande behandelt de Gemeenteraad van Roerdalen het raadsvoorstel 
“Ontwikkeling binnensport en sportparken”. In deze vergadering legt het College een voorstel op 
tafel dat voor alle sportverenigingen in Roerdalen verregaande consequenties zal hebben. 
 
Voetbalvereniging Oranje Blauw ’15 (tot stand gekomen door de fusie van PSV’35 en R.K.V.V. 
Vlodrop) is verheugd over het feit dat er na een lang proces een voorstel ter behandeling voorligt. 
Echter zijn wij teleurgesteld over de inhoud van dat deel van het voorstel dat direct betrekking heeft 
op onze vereniging. Via deze brief willen wij aan alle betrokkenen onze standpunten toelichten, daar 
wij van mening zijn dat een en ander onderbelicht is gebleven in het raadsvoorstel. 
 
Om alle Raadsleden inzicht te geven in de totstandkoming van het voorstel hebben wij de feiten in de 
tijd voor u op een rij gezet: 

1. De gemeente vraagt aan de voetbalclubs in Roerdalen om mee te denken en zelf met 
voorstellen te komen om de kosten van de sportparken terug te brengen om zo mee te 
helpen de bezuinigingsopgave te realiseren. De opgave luidt: “Breng het aantal sportparken 
terug van 6 naar 3.”. Hierbij geeft de gemeente (wethouder de heer Teeuwen) aan dat er 
flink geïnvesteerd gaat worden wanneer er sportparken gesloten worden en 2 clubs op 1 
sportparken samen gaan voetballen. Posterholt en Vlodrop nemen de boodschap ter harte 
en starten gesprekken op om samenwerking te bespreken. 

2. Vlodrop en Posterholt besluiten om in plaats van samen te gaan werken op 1 sportpark dat 
een fusie van beide verenigingen de beste oplossing is en zetten voortvarende stappen om te 
komen tot een nieuwe vereniging. In het achterhoofd houdende dat het sportpark geheel 
gerenoveerd gaat worden. 

3. Wethouder de heer Teeuwen becijfert dat de renovatie van het sportpark aan de 
Heinsbergerweg in Posterholt ca. € 750.000,- kost. Nieuwbouw vraagt om een investering 
van ca. € 900.000,-. De gemeente is bereid dit bedrag ter beschikking te stellen wanneer de 
clubs er onderling uitkomen. Daarnaast vraagt de gemeente aan de clubs in het kader van 
zorgvuldigheid om de berekening zelf ook door te rekenen. 

4. De clubs besluiten daadwerkelijk om te fuseren, waarbij de leden het voorbehoud maken dat 
er wel een nieuw/gerenoveerd sportpark moet komen. 



5. De besturen van de clubs zetten hun voetbalvisie op papier, waarbij de doorrekening van de 
gemeenten (€ 900.000,-) is meegenomen, en bieden dit aan de gemeente aan. 

6. Binnen de gemeente heeft er ondertussen een wisseling van de wacht plaatsgevonden, de 
nieuwe wethouder de heer Den Teuling vertegenwoordigd de gemeente op dit dossier. De 
wethouder heeft een andere kijk op de zaken zoals deze op dat moment voorliggen en wuift 
het plan van de fusieclub dan ook weg. Hierbij wordt aan de club de opdracht meegegeven 
om met een plan te komen waarbij renovatie maximaal ca. € 350.000,- mag kosten. 

7. De fusieclub is teleurgesteld, maar neemt vol goede moed toch het nieuwe directief weer ter 
hand. Er wordt een nieuw plan uitgewerkt dat wederom voldoet aan de nieuwe parameters. 
Het plan wordt wederom aangeboden aan de gemeente. Tijdens behandeling in de 
gemeenteraad doet de wethouder zelfs de toezegging dat er in 2015 zelfs nog gestart gaat 
worden met de verbouwing van het sportpark. U begrijpt dat de fusieclub zeer verheugd is 
over het feit dat er nu eindelijk actie ondernomen gaat worden in een proces dat al bijna 4 
jaar loopt. In dezelfde raadsvergadering wordt afgesproken dat er in 2018 een 
evaluatiemoment ingelast wordt om de stand van zaken nader te bekijken en verder te 
beslissen.  

8. Samen met een externe adviseur wordt het renovatieplan (€ 350.000,-) bekeken. Hieruit 
blijkt dat de vereniging een zeer accurate begroting heeft gemaakt van de kosten.  

9. Tijdens het eerstvolgende gesprek met de wethouder geeft hij aan dat het budget dat 
gevraagd is door de fusieclub niet past in zijn plannen. Er moet wederom verder bezuinigd 
worden. De vereniging vraagt nadrukkelijk aan de wethouder om het raadsvoorstel dat 
ingediend moet worden te mogen inzien en een bijdrage hieraan te mogen leveren, voordat 
het in wordt gebracht in de gemeentelijke besluitvormingscyclus. 

10. Nu ligt het voorliggende voorstel ter tafel, zonder dat wij hierin gehoord zijn: We plakken een 
pleister op de wonden (omdat we dat wettelijk verplicht zijn in het kader van hygiëne en 
veiligheid) ter waarde van € 135.000,-, met als reden dat de evaluatie in 2018 wellicht 
nieuwe inzichten kan brengen. 

 
Zoals u in het hierboven geschetste kunt teruglezen, hebben de verenigingen (Vlodrop en Posterholt) 
te allen tijde hun medewerking verleent in het gehele proces. Wij hebben getracht een voorbeeld te 
zijn van de burgerparticipatie en hebben voldaan aan de opdracht die ons mee is gegeven (van 6 naar 
3 sportparken). Wij leveren dus wel onze bijdrage en realiseren een structurele besparing voor de 
gemeente Roerdalen. Na allerlei beloftes vinden wij dat daar wel wat tegenover mag staan. Het is 
toch vreemd wanneer je een partij iets toezegt en vervolgens het tegenovergestelde doet. Concreet 
werd er door verschillende wethouders tegen ons gezegd: “Als je meewerkt en meedenkt, dan wordt 
je hier ruim voor beloond”. Helaas is niets minder waar. 
 
U begrijpt natuurlijk dat wij als club niet blij zijn met de gang van zaken in dit “voorbeeld van de 
burgerparticipatie”. Waarbij gouden bergen beloofd worden, maar het resultaat is dat we een doekje 
voor het bloeden krijgen. Het argument dat er een evaluatie plaatsvindt in 2018 is geen reden om 
niet te investeren conform ons plan van € 350.000,-. Wij hebben immers toch voldaan aan de 
opdracht? En wat gebeurt er wanneer uw Raad in 2018 besluit dat we alles bij het oude laten? Wij 
kunnen deze gang van zaken niet langer verkopen aan onze leden, waarmee de fusie stevig onder 
druk komt te staan. 
 



Wij doen een beroep op de gemeenteraad om het voorliggende voorstel aan te passen op een 
manier die recht doet aan de inspanningen die wij als verengingen hebben geleverd. Wij hebben aan 
onze verplichtingen en opdrachten voldaan. De bijdrage die van ons en onze leden is gevraagd 
hebben we geleverd, keer op keer. Wij verzoeken u dan ook om het raadvoorstel aan te passen en de 
middelen beschikbaar te stellen, zodat wij ons renovatieplan kunnen uitvoeren. Hiermee brengt u 
ons als clubs ook in de gelegenheid om dit op een goede manier over te brengen aan onze leden. 
Met een dergelijk besluit kunnen wij aan onze leden uitleggen waarom dit proces zo lang heeft 
geduurd en waarom dat hun inspanningen wel beloond worden. 
 
Om uzelf te overtuigen van de noodzaak van de investeringen die wij aan u vragen, nodigen wij u van 
harte uit om te komen kijken op ons sportpark aan de Heinsbergerweg in Posterholt. Hiermee krijgt u 
een goed beeld van de staat van onderhoud van ons park en van de noodzaak voor renovatie. Mocht 
u van onze uitnodiging gebruik willen maken dan kunt u contact opnemen met ondergetekende via 
onderstaande e-mailadres. 
 
Wij hopen dat u deze brief mee wilt nemen in uw overwegingen in uw besluitvorming en dat u ingaat 
op onze uitnodiging om ons sportpark met eigen ogen te komen bekijken. 
 
Met vriendelijke groet, 
namens fusieclub Oranje Blauw’15, 
 
 
 
Ruud Latta 
voorzitter Oranje Blauw’15 
E-mail: bestuur@oranjeblauw15.nl 
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